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De gemeente Utrecht heeft de ambitie om steeds meer afval te scheiden om het recyclen te 
vergemakkelijken. De Utrechtse VVD is voorstander van afval als grondstof te hergebruiken. Echter, op dit 
moment trekken in Nederland kledinginzamelaars aan de bel, omdat het ingezamelde textiel niet meer 
voldoende kwaliteit heeft. Zij geven aan dat het afvalbeleid van gemeenten, zoals betalen voor restafval 
en/of het invoeren van een pasjessysteem, zorgt voor drempels voor inwoners om hun restafval weg te 
brengen, waardoor er meer afval in textielcontainers wordt gedumpt. Dit zorgt ervoor dat het textiel te vies is 
om te recyclen. Hierover heeft de koepel VHT een brandbrief naar staatssecretaris Van Veldhoven 
gestuurd.1 De Utrechtse VVD heeft over deze situatie contact gehad met kledinginzamelaars. 
 
De Utrechtse VVD maakt zich zorgen dat ook in Utrecht vieze kledingcontainers voorkomen. 
 

1. In hoeverre speelt in Utrecht de situatie dat (rest)afval in textielcontainers wordt gedumpt? 
Op welke locaties (wijken, buurten) speelt dit, en zijn hier afvalcontainers met een pasjessysteem? 

2. In hoeverre is het college bereid om drempels, zoals een pasjessysteem, weg te nemen? 
3. Welke voorzorgsmaatregelen heeft de gemeente of de kledinginzamelaar getroffen? 

 
Kledinginzamelaars betalen vaak een bepaald bedrag per kilo. Als in deze kilo meer restafval zit en meer 
onbruikbare kleding zit, dan kan dit op een bepaald punt niet meer uit: de business case is niet meer rond te 
krijgen. Mogelijk kan een andere locatie van kledingcontainers, waarbij deze niet naast andere 
afvalcontainers staan, helpen bij het beter inzamelen van textiel. Ook de container zelf heeft impact op de 
kwaliteit van de ingezamelde kleding. Zo geven kledinginzamelaars aan dat er in een ondergrondse 
container eerder (regen)water bij het textiel kan komen, waardoor het textiel kan gaan schimmelen. Hierdoor 
kan het textiel niet meer gerecycled worden en heeft het geen waarde meer. 
 
 

4. In hoeverre is het college bereid om met kledinginzamelaars in gesprek te gaan over: 
a. de huidige prijs per kilo of een andere vergoedingssystematiek, en over de wijze van 

inzamelen? Is de gemeente voornemens om huidige contracten open te breken en/of 
wijzigingen in de gunning aan te brengen? 

b. de optimale locatie voor kledingcontainers? 
c. de optimale plaatsing van containers (ondergronds versus bovengronds, de vorm van de 

opening, etc.) om ingezameld textiel zijn waarde te laten behouden? 

                                                           
1 Trouw, De kledingbakken van goede doelen zitten vol met huisvuil, 15 juli 2019; 

NOS, Tussen jouw ingezamelde kleding liggen soms eieren, smurrie of een dode hond, 15 juli 2019; 
RTL Nieuws, Goede doelen de dupe door dumpen huisafval in kledingcontainers, 15 juli 2019. 
RTV Utrecht, Kledingbakken vol huisvuil, “pizzadozen, dode dieren en chemisch afval”, 15 juli 2019 

 

https://www.trouw.nl/duurzaamheid-natuur/de-kledingbakken-van-goede-doelen-zitten-vol-met-huisvuil~be8ddd47/
https://nos.nl/l/2293585
https://www.rtlnieuws.nl/nieuws/nederland/artikel/4780611/kledingcontainer-afval-goede-doelen-leger-heils-sympany
http://rtvu.nl/n/1941383/

